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והסטודנטיות אגודת הסטודנטים   של  25 מס'אסיפה כללית  כינוס פרוטוקול 

 במכללת אורנים 

 2022 פברוארב 61, רביעישנערכה ביום 

 . 03:71בשעה , ישיבות ברשות למחקר והערכה במכללת אורניםחדר ב מקום ושעה:

  נוכחים )חברי מועצה מכהנים(:

 אורנים  והסטודנטיות במכללת אגודת הסטודנטים יו"ר   -אלון באום  .1

 אורנים  והסטודנטיות במכללתאגודת הסטודנטים   סיו"ר - ליהיא ביאנקה בן יוסף .2

 נציגת החוג לאמנות וחברת ועדת מכרזים  –מור גלובין  .3

 נציגת החוג להוראת השפה הערבית  – נטע רומח .4

ולימודי ארץ ישראל  יםנציג החוג   -רועי אשכנזי   .5 הוועד    מזכירו  להיסטוריה, מחשבת ישראל 

 המנהל 

 נציגת החוג לחינוך בגיל הרך   –שלומית אביעזר  .6

 שפה וספרות  –נציגת החוג לאנגלית  –נגה צ'רטקוף  .7

 נציגת החוג לאזרחות ולימודי דמוקרטיה והחוג לסוציולוגיה  – קארינה דודונוב  .8

 

, אשר מהווים  חברי מועצה מכהנים  14מתוך  אמצעות כתבי הצבעה,  ב  0מתוכם    ,חברים  8  סך הכל

 . שאת הקוורום הדרו

, יובל רז  המכללהנשיא    –, פרופ' עמית שכטר  חברי ועדת ביקורת  –בר נחמיאס ופז עסור    אורחים:

 . ח אקדמיהרמ" –

  נעדרו:

 נציגת החוג לחינוך מיוחד  –חן אבן צור  .9

 נציג החוג לחינוך מיוחד  – בר אמסלם .10

 נציגת החוג ללשון עברית  –יעל בוסלוב  .11

 )באמצעות כתב הצבעה(  – וחברת הוועד המנהל  נציגת החוג לביולוגיה וסביבה  –ליאל פינטו  .12

 נציג החוג לספרות ומבע יצירתי וחבר הוועד המנהל  –מוחמד דיאב  .13

 נציגת החוג לגיאוגרפיה ולימודי סביבה  –שרי פלייש  .14

 

 

 אלון באום  יו"ר האסיפה:

 על סדר היום:

 לרגל פתיחת סמסטר ב' עם נשיא המכללהנציגי החוג  מפגש  .1

 עדכונים שוטפים  .2

 

 17:36חה בשעה האסיפה נפת

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

https://d.docs.live.net/18ae434f9b867eee/אורנים/אגודת%20הסטודנטים/אסיפה%20כללית/אסיפה%20כללית%206%20-%20שינוי%20מטרות%20ותקנון%20-%2013.05.20/www.agudaoranim.co.il


 
 

 3מתוך   2עמוד 

 אורנים )ע"ר( והסטודנטיות במכללת  אגודת הסטודנטים 
 www.agudaoranim.co.il 3600600דואר נע טבעון, אורנים  580172187מס' עמותה: 

 

השוטפת של האגודה, הן על  שיחת היערכות לנציגי החוגים, הן על העשייה את הישיבה ב חאלון פת

הפגישה  הת של  החשיבות  על  והן  ב'  לסמסטר  נשיא  וכניות  עם  רחבה  סטודנטיאלית  נציגות  של 

 המכללה. 

 

 מפגש נציגי החוג עם נשיא המכללה לרגל פתיחת סמסטר ב' – :4517

ואת המכללה כייחודית  תפיסתו את התפקיד  , את  ישיבה והציג את עצמונשיא המכללה הצטרף ל

 מכללה.-סטו'-ולש סגל משבחברה הישראלית. כמו כן, ציין הנשיא את הקשר והחשיבות של הקשר ב

הנשיא מאמין שתהליכים   שנים. 5ו לאורנים בעוד  החזון של עמית נשאל על   בדיון עם נציגי החוגים 

שצורת  כמו כן, הוא היה שמח  לרצות להשתנות.   ושינויים צריכים לצמוח מלמטה, המערכת צריכה

לשכר ותקינה של סגל אקדמי. בנוסף,    של מוריםשכר  והתקינה של הסגל תשתנה ונעבור מתקינה  

לה מעוניין  תחומיות  הוא  רב  תוכניות  לייצר  הרוח,  במדעי  ההכרה  את  המכללה  גביר  ושבוגרי 

 יפלינרית.צדיס-לטיעלי השכלה רב תחומי, מווהמורים יהיו ב 

גם   נשאל  ההיברידיים  הנשיא  הלימודים  את  והאם  על  להפוך  נכון  שיהיה  הלימוחושב  דים  כלל 

. השנה וחצי האחרונות  במכללה לכאלה. על כך השיב שהנושא מחייב היערכות פדגוגית מערכתית

נכון להיום. כרגע רצים שבועות למידה   בזה  צוות שעוסק  יש  ולא אידאלי.  זמין  היו מענה מיידי 

וזה לא משהו שנמצא היום   כן, מהלך מהסוג הזה מצריך המון כסף  כניסוי ראשוני. כמו  אחרת 

 יבי ההשכלה הגבוהה. בתקצ

דובר   ,  ת, התנסות ממשית בשטח, משמעותיגם על הצורך במנהיגות מתוך חוויה בהוראהבנוסף 

נציגי החוגים העלו גם את    וד במהלך לימודיהם במכללה.שהסטו' יוכלו לעבוד במערכת החינוך ע

ורך לייעוץ לימודים לשנה ד', שיינתן מענה על ידי המכללה בייעוץ והכוונה של הסטו' מנקודת  הצ

בהכרח   ולא  וצורכיהם  הת מבטם  בעל  יחידת  שתהיה  אורנים.  של  תארים  וכניות  שתציג  וגרים, 

 דרכו לאחר סיום לימודי התואר הראשון. בתחילת  לולי לימוד ובכלל תכוון את הסטו' שונים, מס 

, הנציגים טענו שאורנים  התייחסו הנוכחים לתפקידה של אורנים במשבר מחסור המורים  לסיכום

בימים אלה מקדמים מהלך  ש  הנשיא השיבמעולם לא התעסקה במשמעות של מה זה להיות מורה.  

הוא לשפר את מערכת החינוך,  של שיווק ומיתוג מחדש של אורנים. זאת לא שאלה אם התפקיד  

משרד החינוך ביקש לאפשר  היא נמוכה. בשנה שעברה  היכולת ברגולציה הנוכחית להשפיע על כך  

ג' ללמד, השנה הייתה ירידה   , ע"פ משרד  בסטודנטים לחינוך   15%של  רצית  אלסטודנטים בשנה 

אף כל זה, יש ניסיונות  ועל . מעובדי ההוראה עוזבים 50%שנים מכניסתם למערכת  3החינוך בתום 

להצמיח מנהיגות שתאפשר לבוגרים להשפיע ולשנות בשדה החינוכי והחברתי. יכול להיות שנצטרך  

 הקמת ארגון בוגרים. בדים גם על  אנחנו בדיוק עו  בוגרים. עכשיווליווי ללקיים מערכת תמיכה 

חלק זה של הדיון בהזמנה פתוחה לנציגי החוגים ליצור עמו קשר ולשמור על ערוץ  הנשיא סיכם את  

 . דרך יערה, מנהלת הלשכה או אלון, יו"ר האגודהתקשורת פתוח 

 

 שוטפיםעדכונים   – 15:19

המועצ  אלון חברי  את  באירועדכן  של  ה  נוכחותם  את  ביקש  הפרק,  שעל  באירוע  עים  הנציגים 

 . סמסטר א' שנכתב על ידי ועדת הביקורתדו"ח סיכום  , הציג את שהתקיים למחרת הישיבה
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ביקש מהנציגים להיפגש עם ראשי החוגים ולהיות מעורבים בהכנת לוח    דמיה, רמ"ח אקיובל רז

 "שלום שנה א'" ת ות לחונכהתוכניו. כמו כן, הציג את  הבחינות

 

 בברכה,

 , סיו"ר ליהיא ביאנקה בן יוסף      אלון באום, יו"ר 

 אורניםבמכללת אגודת הסטודנטים והסטודנטיות 

 ------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 לאישור המסמך הנ"ל להלן החתימות הנדרשות: 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 אשם מל

 

 מספר ת.ז. 

 

 חתימה 

 

 ______________  ______________  _____________  חבר/ת הועד המנהל 

 
 שם מלא

 

 מספר ת.ז. 

 
 

 חתימה 
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